
Kedves Mihály! 
 

Az FDSZ vezetése méltányolja az egyetem vezetésének szándékát A Szociális Alap 

felhasználásának tekintetében. 

Mindazonáltal a következő észrevételeink lennének: 

1. Hogy kívánja az egyetem vezetése és a Kuratórium azt a körülményt kommunikálni, 

miszerint az eddig az egyetem tulajdonában levő ingatlanok átkerülnek az Alapítvány 

tulajdonába, aki pedig mindezeket "piaci alapon" akarja visszabéreltetni az 

egyetemnek, illetve dolgozóinak? 

2. Történt-e részletes szakmai felmérés arról, hogy az említett pénzügyi alap elegendő 

lenne-e a piaci ár dolgozók számára való kompenzálására? 

3. Természetesen támogatjuk a Szociális Alap ez irányú felhasználását, ám kérdésünk az, 

hogy ez mennyiben érinti az érdekképviseleti szervezetek eddigi juttatásait? 

4. Értesüléseink szerint a balatoni üdülőt átalakítják, illetve átépítik. Ez pedig a 

következő, s valószínűleg az azt követő éveket is érinti. Egyrészt úgy, hogy 

előreláthatóan nem is lesz lehetőség üdültetésre, másrészt kevesebb hely lesz és kisebb 

időintervallumban lehet majd az üdülőt használni. Erről kaphatunk-e információt? 

A 2022 augusztus 10-i tárgyalásra az FDSZ-t Kosaras Attila képviseli. 
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